
Protokoll från styrelsemöte i Serieföreningen 2024-09-30 
 

Närvarande: 

Janne Mehlstrand 

Ulf Wernström 

Stefan Persson 

Ove Rydberg 

Lars Jernskog 

Quina Frick 

Anu Waim Wiberg 

Jan Pedersen 

Adjungerad: Roger Seymour 

Frånvarande: 

Eilert Eskelid 

 

 

1. Mötet öppnades av Janne. 

2. Alla intäkter är bokförda men det kommer att tillkomma en del kostnader bland annat 

     för medaljer och hemsida. Behållningen är för tillfället 1522,12 Eur. 

3. Costa Blanca serien: 

    A. Janne och Lars beställer medaljer. 

    B. I samband med säsongsavslut får respektive arrangerande klubb bestämma om det 

         ska göras något speciellt arrangemang eller ej. 

    C. Beslutades att nästa år ska vi spela 4 omgångar på våren och 3 omgångar på 

         hösten. 

    D. Beslutades att bibehålla samma avgifter för 2025 som vi haft tidigare, 10 Eur .- 

         per klubb samt 20 Eur per lag. 

    E. Boulero har ansökt om medlemskap i Serieföreningen. Beslutades att acceptera 

         deras ansökan från nästa årsmöte. 

4. Klubbmästerskapet hålls av varje klubb den 23/2-2025. Därefter blir det Costa Blanca 

     Cup den 1/3, vilken arrangeras på Horizontes banor. 



5. IPL. 

    A. Det blir totalt 24 lag som kommer att spela i IPL. 

          Beslutades att tidigare beslut om spelordning rivs upp och ny spelordning blir 

          följande: 

          Omgång 1: 3 mix dubbel. 

          Omgång 2: 1 dam trippel, 1 herr dubbel, 1 herr singel. 

          Omgång 3: 1 herr trippel, 1 dam dubbel, 1 dam singel. 

  B. IPL spelas 28/10 – 9/12 samt 10/2 – 24/3. 

  C. Beslutades att anmälningsavgiften ska vara oförändrat 20.- Eur per lag. 

  D. Janne hade förslag att vi även ska ha cupspel i IPL säsongen 2025-26. Detta ska 

        styrelsen fundera över till kommande möten. 

6. 2025 är det 25 år sedan Costa Blanca Serieförening startade. Janne hade förslag om 

     att vi ska fira detta genom att arrangera en jubileumstävling. Där varje  

     medlemsförening ska utse deltagande lag, 2 dam tripplar och 2 herr tripplar. 

     Det ska arrangeras grill och lotteri i samband med tävlingen och vinsten ska skänkas 

      till välgörenhet. Frivilliga efterlyses för att vara med och arrangera. Tävlingen ska 

      hållas på San Luis banor. 

      Beslutades att hålla Jubileumstävlingen under hösten 2025. 

7. Salinas fredagsliga har 47 lag och onsdagsligan har 16 lag. 

8. Övrigt. 

  A. Det finns behov av mätdomarkurs och Janne ska kontakta Eilert om möjlighet  

        att arrangera någon kurs. Janne återkommer i ärendet. 

  B. Vid mötet med tävlingsansvariga gick man igenom en del regler, men det behövs  

        ytterligare genomgång med tävlingsansvariga. Nytt möte kommer att hållas. 

  C. Ulf meddelade att han på grund av hälsoskäl kommer att avgå som kassör i 

        samband med årsmötet i februari. 

  D. Informerades att La Siesta kommer att upphöra och i stället gå ihop med Limonar. 

 

 

Vid protokollet: Stefan Persson     Justeras: Janne Mehlstrand 


